
60 godina 
Dvorane kulturnog centra Beograda

Bolje je u  
bioskopu!

Kada se pomene DKC neizbežno se setim dragog i vrednog Nebojše 
Popovića. U njegovo vreme oživeli su dani nacionalnih kinematografija – 
Španije, Nemčke, Skandinavije... Pratila sam konferencije za novinare koje 
je on tako elokventno i zanimljivo vodio, postavljala pitanja, prijavljivala 
se za projekcije... Jednog dana rekao mi je: „Ti ne moraš posebno da se 
najavljuješ, dođi da gledaš koji god film hoćeš.“ O, kako sam bila ponosna! 
Doživela sam to kao veliku nagradu. Kao da sam postala član „kuće slavnih“, 
i to kuće u koju sam redovno dolazila još kao gimnazijalka. A priznanje mi 
je dodelio niko drugi do Nebojša, koga su svi voleli i cenili. I danas se zbog 
toga osećam počašćeno.

Zorica Dimitrijević
novinar
 


